

**HIRING OF FURNISHED APARTMENTS IN JEDDAH & MAKKAH AL  
MUKARRAMAH – HAJ - 1441 H**

Consulate General of India intends to lodge officers/officials deputed by Government of India for Haj duty 1441 H (2020) in furnished apartments on sharing basis in the following cities for the number of persons and for the period indicated against each.

CITY	AREA	PERIOD	NUMBER OF OFFICERS/OFFICIALS/PERSONS
JEDDAH	SHARAFIAH	10 <sup>TH</sup> ZUL QADAH 1441 TO 15 <sup>TH</sup> MOHARRAM 1442 H	80
MAKKAH AL MUKARRAMAH	AZIZIA	20 <sup>TH</sup> SHAWWAL TO 15 <sup>TH</sup> MOHARRAM 1442 H	350

2. Interested owners of furnished apartments may quote their rates per person/per room/per apartment in sealed envelopes to Vice Consul(Haj), Consulate General of India, Behind National Commercial Bank, Tahaliya Street, Jeddah by **15<sup>th</sup> December, 2019 at 17:00 hrs.**

## القنصلية العامة للهند بجدة

### استئجار الشقق المفروشة بجدة ومكة المكرمة لموسم حج 1441هـ

تنوي القنصلية العامة للهند إسكان الموظفين/ المسؤولين المنتدبين من قبل حكومة الهند على مهمة الحج لعام 1441هـ (2020م) في الشقق المفروشة حسب نظام المشاركة في المدن الآتية للعدد والفترة المذكورة إزاء كل واحد منها:

عدد المسؤولين والموظفين	الفترة	المنطقة	المدينة
80	10/ ذو القعدة 1441هـ حتى 15/ محرم 1442هـ	الشرفية	جدة
350	20/ شوال 1441هـ حتى 15/ محرم 1442هـ	العزيفية	مكة المكرمة

يرجى من ملاك الشقق المفروشة الراغبين تقديم عرض الأسعار للشخص الواحد / للغرفة الواحدة/ للشقة الواحدة في الظروف المختومة الى نائب القنصل (الحج) بالقنصلية العامة للهند خلف البنك الأهلي التجاري شارع التحلية بجدة خلال مدة أقصاها **15/ديسمبر 2019م الساعة الـ 1700(.)**